
 
 

Notulen jaarvergadering woensdag 13 april 2022 (seizoen 2019-2020 en 2020-2021) bij restaurant “Hof van de Koning” 

Notulen jaarvergadering IJsclub Oranjewoud 
 
Seizoen:  2019-2020 alsmede 2020-2021  
Datum:  Woensdag 13 april 2022 om 20.00 uur 
Locatie:  Restaurant “Hof van de Koning” 
 
 
 
1. Opening 

Om 20.05 opent voorzitter Jaap van der Zee deze ‘inhaalvergadering’ met een hamerslag. Deze 

vergadering omvat twee seizoenen waarvan de respectieve jaarvergaderingen als gevolg van de 

corona-maatregelen niet gehouden konden worden. 

Er zijn 10 leden naar de vergadering gekomen. Allen hebben de presentielijst gevuld. 

Afmeldingen: Ali Kok , Klaas en Helga Lyclama a Nijeholt, Henk Kamp, Peter Geux, J. Georgius en G. 

Smid. Dit is de 91e vergadering van de IJsclub. In 1944 en in de afgelopen 2 jaren (Corona) is er niet 

vergaderd. Ons bestuurslid Marja Piek is oma geworden en één van de oudste en vermoedelijk langst 

lid zijnde leden, de heer L. (Lubbert) Dijk, is enkele maanden geleden overleden. 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

Geen verdere mededelingen of ingekomen stukken of het moet zijn dat het ubo-register is ingevuld. 

 

3. Notulen laatste jaarvergadering op 19-11-2019 (laatste jaarvergadering) 

Geen op of aanmerkingen 

 

4. Jaarverslag secretaris (1-10-2019 tot 1-10-2021) 

De secretaris leest beide jaarverslagen door 

 

5. Financieel overzicht penningmeester van afgelopen 2 boekjaren 

2019-2020. Niet veel bijzonderheden. 93% automatische incasso. Kosten verzekeringen is 

omhooggegaan door de bouw van ons clubgebouw. Hierdoor betalen we nu ook OZB. Het negatieve 

saldo ontstaat door de investeringen in het gebouw.  

 

2020-2021. Opbrengsten door koek en zopie. Geen vergaderkosten door Corona. Vraag van Jan de 

Boer: wat valt er onder algemene kosten? Graafmachine voor het ijs, uitgave vrijwilligers. 28 nieuwe 

leden door het winterseizoen.  
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6. Verslag kascommissie door Jaap Jagt en Herman Kamp (over 2019-2020) en Herman Kamp 

en Gosse van Seijen (over 2020-2021) 

Jaap wordt bedankt. Het bestuur wordt decharge gegeven voor 2019-2020. 

Gosse wordt ook bedankt. Alles is goedgekeurd.  

Het bestuur wordt decharge gegeven. Henk wordt bedankt voor alle werk. 

 

7. Benoeming nieuw leden kascommissie  

Gosse gaat nog een jaar door in de kascommissie.  

Linda Houwer meldt zich aan lid voor de kascommissie, Andries Kramer meldt zich als reserve 

kascommissie lid. 

 

8. Vaststellen contributie leden 

• Het bestuur stelt voor de jaarlijkse contributie voor het volgend seizoen (2022-2023) niet te 
wijzigen en te houden op € 7,-- 

 
Kramer vraagt: welke kosten worden er nog gedaan in het kader van het gebouw? Nog bestrating en 
kleine zaken aan de buitenkant. Zijn de inkomsten dan voldoende om dit af te dekken? Dit wordt door 
de penningmeester bevestigd. 
 
De 7 euro wordt akkoord verklaard door de vergadering. 
 

 
9. Vaststellen bijdrage donateur 

• Het bestuur stelt voor de jaarlijkse bijdrage voor volgend seizoen (2022-2023) niet te wijzigen 
en te houden op € 5,-- 

De vergadering gaat hiermee akkoord. 

 
 

10. Bestuursverkiezing 

• Tussentijds toegetreden: Hendrikus Holtrop. 

• Aftredend en herkiesbaar: Henk Kok. Het bestuur stelt voor hem opnieuw te benoemen. 

• Aftredend en herkiesbaar: Janny de Jong. Het bestuur stelt voor haar opnieuw te benoemen. 

• Aftredend en herkiesbaar: Jan Oosterbaan. Het bestuur stelt voor hem opnieuw te benoemen. 

• Mogelijke andere kandidaten kunnen zich (conform art. 12.2a statuten), tot aan de aanvang 
van de jaarvergadering, kandidaat stellen bij het bestuur. 

Alle drie bestuursleden worden door de vergadering herkozen. 

 
  

11. Diversen met betrekking tot de ijsbaan / ijsclub  

Dit punt wordt gecombineerd met punt 12 
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12. IJsclubgebouw / ijsbaan / ijsclub 

 

Het gebouw is bijna klaar. We zijn er erg tevreden over. Er ontbreekt nog een lampje hier en daar.  

We hebben ons nieuwe gebouw al mogen gebruiken in de korte vorstperiode van 12 tot 14 februari 

2021 en dat beviel ondanks de opgelegde corona-maatregelen, erg goed! 

Iemand van de gemeente is vorige week langs geweest om de afronding van de subsidieverstrekking 

formaliseren. Hij had vernomen dat er ‘twee containers’ aan elkaar geplaatst waren. Op locatie van de 

ijsbaan was hij erg verbaasd over de kwaliteit van het gebouw. Een voorbeeld voor andere clubs 

volgens hem.  

Het grondwerk rondom het gebouw moet nog worden afgerond. Een andere wens is het aanbrengen 

van ledlampen in de lichtmasten bij de baan. De huidige halogeenlampen nemen 1000 watt per stuk. 

We zoeken ledverlichting met dezelfde kleuruitstraling.  

Jan de Boer vraagt hoe het zit met zakelijk recht. Wij hebben het gebouw op grond van de gemeente 

geplaatst. Het gebouw en de septic tank worden ook nog onder zakelijk recht gesteld. Hierdoor wordt 

en blijft het ons eigendom. 

 

Vragen? 

Zijn zonnepanelen een idee? Dit kan helaas niet uit. Er kunnen niet heel veel panelen op het dak. 

Bovendien vervalt de saldering de komende jaren. 

Andries Kramer zou het mooi vinden om een keer kortebaanwedstrijden te organiseren bij het museum. 

Er is hiervoor 240 meter baanlengte nodig. Dit is beschikbaar bij het museum. Er dergelijke wedstrijd 

moet onder auspiciën van een ijsclub georganiseerd worden. De voorzitter geeft aan dat dit veel werk 

is. Kleedgelegenheid is nodig. Er ontstaat een discussie. Er wordt afgesproken contact te zoeken met 

elkaar wanneer er een behoorlijke vorstperiode met sterk ijs is.  

  

13. Rondvraag 

Opening ijsclub gebouw. We willen het ijsclub gebouw graag officieel openen. Het mooist zou zijn om 

dit te doen als er goed ijs ligt. Vraag is of dit lukt. Onze leden en sponsoren zullen worden uitgenodigd 

net als de vrijwilligers die geholpen hebben. 

Niets voor de rondvraag. 

 

14. Sluiting 

Jaap sluit om 20.51 de vergadering. 
 


